

航運季刊



創新版 第二十四卷 第一期

中華民國一〇四年三月三十一日

目 錄

臺灣地區航空公司對旅行社 B2B 網站功能與使用情形之研究 趙清成、陳永賓、陳景義	1
Functions and Uses of Taiwanese Airline B2B Websites on the Travel Agencies Chin-Cheng Chao、Yung-Pin Chen、Jing-Yi Chen	
澎湖海上平台法律課題初探 賴阿蕊、陳聖雲	27
A Preliminary Study of the Legal Issues in Penghu's Offshore Platforms A-Jui Lai、Sheng-Fen Chen	
高雄港貨櫃碼頭營運現況分析 王怡婷	45
Operational Performance of Container Terminals at the Port of Kaohsiung Y.-T. Wang	
應用消費價值理論探討旅客選擇郵輪旅遊之因素 賴彥銘、林珮君、孫雅彥	61
Investigating Tourist Choice Behavior in Cruise Tourism: An Application of the Theory of Consumption Value Yann-Ming Lie、Pei-Chun Lin、Ya-Yen Sun	
探究中國大陸海勤大學生之上船工作意願 林婉萍、郭俊良、謝依儒、李筱婷、張綺君	91
Investigating the Seafaring Intentions of Nautical Science Majored Undergraduates in Mainland China Wan-Ping Lin、Jiunn-Liang Guo、Yi-Ju Hsieh、Hsiao-Ting Lee、Chi-Chun Chang	